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Referat af bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 
Mødet holdes i mødelokalet 

Torsdag den 12. januar 2023 kl. 17.00-20.00 

 

Dagsorden ordinært møde (kl. 17.00-17.30) 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder   Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Frandsen, Ruth 

Bruun, Jannie Aarhus, Stine 

Nikolajsen, 

Gitte Petersen, Tanja Kjær, 

Charlotte Wollesen, Janne 

Puggaard, Gitte Quitzau og Søren 

Ernst Lüdeking. 

Afbud: Tanja Kjær, Charlotte 

Wollesen 

Gitte Quitzau 

3. Godkendelse af 

referat 

 Det seneste referat godkendes og 

underskrives (29. november) 

Karsten Høy 

4. Nyt fra 

skolelederen 

At videregive vigtig 

information fra 

skolelederen.  

Vi sendte en julehilsen til 

Førskolebørnene. 

Vi kommer til at udarbejde en plan 

for tidligere tilknytning til skolen. 

Søren Ernst 

Lüdeking 

5. Nyt fra formanden At videregive vigtig 

information fra 

formanden.  

Budget 2023 er desværre ikke klar 

endnu, så derfor er punktet ikke på 

dagsorden. 

DP har kurser, vi måske kunne 

have interesse for at deltage i. 

Vi står overfor en vigtig beslutning 

i aften. Håber vi kan mødes om en 

form for bred enighed. 

Karsten Høy 

6. Vedr. Fuglereden At tage beslutning 

om at holde et 

indledende møde 

med kommunen. 

Henvendelse fra Esbjerg 

Kommune vedr. leje af Fuglereden 

til brug for børnehave.  

Søren Ernst Lüdeking og Karsten 

Høy tager et møde med Esbjerg 

kommune. 

Karsten Høy 

/ 

Søren Ernst 

Lüdeking 

7. Computere fra 4. 

klasse 

Beslutning. Vi anbefaler, at eleverne selv skal 

medbringe computer fra 4. klasse 

(nu er det fra 5.). Med virkning fra 

august 2023. 

Ledelsen medbringer anbefalinger 

om krav til disse maskiner på 

næste møde, hvor beslutningen 

tages. 

Søren Ernst 

Lüdeking 

8. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, 

hvordan de ansatte 

oplever hverdagen på 

skolen 

Vi er kommet godt i gang. Dejlig 

coronafri juleafslutning. Pernille 

Mauritzen stoppede jo 31.12. 

Rasmus Rasmussen er ansat i 

vikariat for hende frem til sommer. 

Janne 

Puggaard / 
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Han samt de to andre nye, vi 

ansatte til start august, er faldet 

godt ind i personalegruppen. 

Pernille Mauritzen var vore TR 

suppleant, så der skal vælges en ny 

i løbet af foråret. 

 

SFO: 

Vores nye SFO- leder Berit 

Rogarth Lassen er startet og er 

godt i gang. Hun giver udtryk for, 

at hun er blevet taget godt imod. 

 

Brian Pedersen er på orlov. 

 

Søren Ernst 

Lüdeking for 

SFO 

9. Nyt fra 

støtteforeningen 

 Der kommer fællesspisning i 

marts. 

Fortæl gerne personalet, at vi 

stadig har penge i kassen. 

Jannie 

Frandsen, 

Stine 

Nikolajsen, 

Jannie 

Aarhus 

10. Evt.   Alle 

11. Punkter til næste 

møde 

 Hvordan skaber vi grundlag for, at 

flere forældre møder op til 

forældrekredsmødet? 

 

Beslutning om computere 4.klasse. 

 

Leje af Fuglereden. 

Alle 

 

Proces for udviklingsstrategi v/ Jakob Holst (kl. 18.00-20.00) 

• Hvor stor skal skolen være 

Det besluttes, at det ikke er et mål for Riberhus at blive en 2-sporet skole.  

• Søskendefordel 

Det besluttes, at vi fastholder nuværende regler for vores venteliste – dvs. det er intervallet fra 

fødselsdato til indmeldelse, der afgør nummeret på ventelisten. 

 

Vi arbejder på større gennemsigtighed. 

 

 

 


